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29 lipca 2008

Konferencja “e-Świętokrzyskie”

 32 km linii światłowodowych w Ostrowcu Świętokrzyskim, Końskich,  Staszowie, Ożarowie, łączących ponad 70 instytucji,
regionalny portal internetowy oraz projekt e-urząd, dzięki któremu 11 urzędów otrzyma dostęp do nowoczesnych rozwiązań
informatycznych, umożliwiających sprawniejszą i wygodniejszą obsługę różnorodnych spraw administracyjnych, a także
lepszą komunikację pomiędzy urzędami a przedsiębiorcami i inwestorami – to elementy zakończonego projektu „e-
Świętokrzyskie”. Dziś odbywa się konferencja podsumowująca projekt.  32 km linii światłowodowych w Ostrowcu
Świętokrzyskim, Końskich,  Staszowie, Ożarowie, łączących ponad 70 instytucji, regionalny portal internetowy oraz
projekt e-urząd, dzięki któremu 11 urzędów otrzyma dostęp do nowoczesnych rozwiązań informatycznych,
umożliwiających sprawniejszą i wygodniejszą obsługę różnorodnych spraw administracyjnych, a także lepszą komunikację
pomiędzy urzędami a przedsiębiorcami i inwestorami – to elementy zakończonego projektu „e-Świętokrzyskie”.
Przedsięwzięcie realizowane było z funduszy Unii Europejskiej w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego
Rozwoju Regionalnego.

Podsumowaniem projektu jest konferencja “e-Świętokrzyskie”, która odbywa  się dziś w Świętokrzyskim Urzędzie
Wojewódzkim (bud. B, sala konferencyjna  Nr 12 („Okrąglak”).

Program konferencji:

10.00-10.10 Powitanie uczestników – wicemarszałek Zdzisław Wrzałka
10.10 – 10.30 Podsumowanie projektu “e-Świętokrzyskie- rozbudowa infrastruktury informatycznej” – członek Zarządu
Lech Janiszewski
10.30-11.00 Podsumowanie projektu “e-Świętokrzyskie – budowa sieci radiowej” Andrzej Skrzeczkowski – Kierownik
Działu Inżynierii Sieci NASK
11.00  –  11.20  Podsumowanie  projektu  “SRSK  –  Świętokrzyska  Regionalna  Sieć  Komputerowa  –  rozbudowa  MSK
Kielman” Joanna Stefańczyk – Kierownik Komputerowych Sieci Regionalnych Politechnika Świętokrzyska
11.20 – 11.40 Wnioski z wdrażania projektu “e-Świętokrzyskie” –Zygmunt Mazur – Dyrektor Zakładu Obsługi Urząd
Miasta Kielce,
11.40-11.55 Wnioski z wdrażania projektu “e-Świętokrzyskie” – Ferdynand Jagiełło – Kierownik Działu Informatyki Urząd
Miasta Ostrowiec Świętokrzyski.
11.55-12.10 Wnioski z wdrażania projektu “e-Świętokrzyskie” – Radosław Lachowski – Kierownik Projektu Starostwo
Koneckie
12.10-12.25 Wnioski z wdrażania projektu “e-Świętokrzyskie” – Paweł Rędziak Z-ca Burmistrza Gmina Ożarów
12.25-12.30 Zakończenie I części konferencji – Andrzej Sztokfisz Pełnomocnik Zarządu ds. Informatyzacji Województwa
13.00 – 13.30 “Studium rozwoju społeczeństwa informacyjnego na lata 2008-2010” – Marcin Kuflowski Stowarzyszenie
“Miasta w Internecie”
13.30 – 14.00 e-Świętokrzyskie – cd. Informatyzacja JST,Koncepcja realizacja projektu z działania 2.2 – RPO Szczepan
Skorupski – Prezes SCITT – Tadeusz Pęczek – Prezes EPRD
14.00 – 14:30 c.d. “e-Świętokrzyskie- Budowa  Systemu Informacji Przestrzennej” SIP/GIS – Roman  Dziedzic – Dyrektor
Departament Mienia, Geodezji, Kartografii i Planowania Przestrzennego – UM Województwa Świętokrzyskiego
14.30-15.00 Stan realizacji projektu “Sieć Szerokopasmowa Polski Wschodniej” Jacek Ziebura – Infostrategia Sp.j.
15.00  Podsumowanie  i  zakończenie  konferencji  –  Andrzej  Sztokfisz  Pełnomocnik  Zarządu  ds.  Informatyzacji
Województwa
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